

Movie Night Permission Slip

The PTA is sponsoring a Movie Night on Friday, March 11th from 4:00 – 6:00 PM for the **1st and 2nd graders**. We will be showing the movie, **The Good Dinosaur**. Cost of admission will be \$5 which includes a drink and 2 slices of pizza.

Permission slips will be collected from students during their lunch break and additional tickets will be sold at the door. Additional snacks will be available for sale during the movie.

The *Good Dinosaur* has a rating of *PG* and we need parent/ guardian permission for your student to view the movie. Students must have a permission slip in order to attend movie night. **Parent chaperones are needed** but parents who wish to watch the movie are welcome to purchase tickets as well.

Please sign the permission slip and send it with your student to reserve their seat.

Student's First and Last Name: _____

Teacher: _____ # of tickets _____

I give permission for my student, _____ to attend the showing of *The Good Dinosaur*, rated *PG*, on Friday, March 11, 2016 from 4:00 pm to 6:00 pm.

Parent Signature _____

ورقة أذن لحضور الليلة السينمائية في مايلز

سترعى جمعية الأهالي والمعلمين في مدرسة مايلز ليلة سينمائية خاصة **لصفوف الأول والثاني** فقط وذلك نهار الجمعة الواقع في 11 آذار من الساعة 4:00 الى 6:00 مساءً. سيرعرض على الطلاب فيلم " الديناصور الجيد". ستكون تكلفة الحضور \$5 للتضمن سعر حضور الفيلم وقطعتين من البيتزا والعصير.

سنقوم بجمع أوراق الاذن والمال من الطلاب خلال فرصة الظهر. سيكون هناك بطاقات اضافية للبيع قبل العرض على الباب. كما سيكون هناك وجبات خفيفة للبيع خلال عرض الفيلم.

لن يتمكن اي تلميذ من حضور الفيلم اذا لم يحضر ورقة الأذن موقعة من ولي الأمر. بإمكان الأهل مرافقة ولدهم ومساعدتنا اذا كانوا راغبين فنحن بحاجة لكثير من المساعدة. اما اذا رغبتم بحضور الفيلم مع أولادكم عليكم بشراء البطاقات لأنفسكم.

الرجاء التوقيع والارجاع مع ولدكم الى المدرسة لحجز الأماكن.

اسم التلميذ _____

اسم المعلمة _____ عدد البطاقات _____

اسمح لولدي _____ بحضور فيلم الديناصور الجيد في المدرسة وهو فيلم مصنف من الافلام التي تتطلب ارشادات الاهل وذلك نهار الجمعة الواقع في 11 آذار من الساعة 4:00 الى 6:00 مساءً

توقيع الأهل _____